
Protokół Nr  II/06 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 

odbytej w dniu 5 grudnia 2006 r. 
 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 (do punktu 6 porządku obrad Sesji 
                                                                        włącznie) 
Obecnych radnych   - 15 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Widowiskowa Miejskiego Ośrodka Kultury przy ul. Młyńskiej 14. 
 
Czas trwania obrad: 1800  -  1950  

 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki, 
witając Panią Małgorzatę Kozieł - reprezentanta Biura Poselskiego Poseł RP Beaty 
Libera – Małeckiej, Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa, Proboszcza 
Parafii Antoniego Kwiatkowskiego, radnych i radnych powiatowych wybranych i 
minionej kadencji, kierowników zakładów budżetowych i jednostek organizacyjnych 
miasta, kierowników referatów i innych pracowników Urzędu, przedstawicieli 
organizacji społecznych i politycznych z terenu miasta, przewodniczących i 
pozostałych członków Miejskiej i Obwodowych Komisji Wyborczych oraz 
mieszkańców miasta. Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, 
co stanowi prawomocność podejmowanych uchwał i wniosków. Zaproponował 
zmiany w porządku obrad Sesji jaki radni otrzymali w materiałach, dokonując 
przesunięć w kolejności realizacji punktów. Po zmianach, Rada przy 15 głosach „za” 
przyjęła następujący 

 
porządek obrad Sesji: 

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Ślubowanie Burmistrza Miasta. 
6. Przyjęcie uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego. 
7. Przedstawienie programu pracy przez Burmistrza Miasta w kadencji 2006 – 2010 

(Expose). 
8. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
9. Wybór składu osobowego Komisji Rewizyjnej – przeprowadzenie tajnego 

głosowania i ogłoszenie wyników. 
10. Wybór przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – przeprowadzenie głosowania i 

ogłoszenie wyników. 
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11. Wybór składów osobowych i przewodniczących pozostałych komisji stałych – 
przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie wyników. 

12. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
14. Sprawy bieżące. 
15. Zakończenie. 
 

Pełna treść zawiadomień dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla mieszkańców 
miasta stanowią załączniki załącznik Nr 2, 3 i 4  do protokołu. 
 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
 

Protokół z Sesji Inauguracyjnej został przyjęty przy 15 głosach „za” bez uwag. 
 
Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono następujących radnych: 
– Marcina Flaka, 
– Marcina Piętę. 
 

Przy 15 głosach „za” listę zamknięto. Obaj kandydaci wyrazili zgodę na 
kandydowanie, po czym Rada przy 15 głosach „za” powołała Komisję Uchwał i 
Wniosków w powyższym składzie osobowym. 
 
Ad. 5.  Ślubowanie Burmistrza Miasta. 
 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Urszula Jagoda – Stępień 
wręczyła wybranemu Burmistrzowi Miasta Małgorzacie Reczko zaświadczenie o 
wyborze. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Pacula, w imieniu 
pozostałych radnych, złożył gratulacje wyboru na Burmistrza Miasta wręczając 
kwiaty. 

Zgodnie z art. 29 a ustawy o samorządzie gminnym, Burmistrz Miasta 
Małgorzata  Reczko  złożyła uroczyste ślubowanie odczytując tekst roty ślubowania 
z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. Pełny tekst roty ślubowana stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu. Z chwilą złożenia przed radnymi ślubowania, przejęła 
obowiązki Urzędu Burmistrza Miasta Sławkowa. 

 
Ad. 6.  Przyjęcie uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że 
zgodnie z Ordynacją Wyborczą do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw,  
z chwilą  złożenia  ślubowania  przez Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko,  wygasa  
z mocy prawa mandat radnego. Wobec powyższego, Rada przy 14 głosach „za” 
podjęła 
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U c h w a ł ę   Nr II/4/06 
 
w sprawie: wygaśnięcia mandatu radnego. 
 

Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. Od tej chwili stan Rady 
zmniejszył się do 14 radnych.  

 
Niniejsza uchwała zostanie przesłana do Wojewódzkiego Komisarza 

Wyborczego, który zgodnie z ustawą ogłosi wybory uzupełniające. 
 
Ad. 7.  Przedstawienie programu pracy przez Burmistrza Miasta w kadencji 

2006 –  2010 (Expose). 
 

Pełny tekst wystąpienia Burmistrza Miasta Małgorzaty Reczko stanowi 
załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 8.  Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
 

Na wniosek radnej Jadwigi Szewczyk, przy 14 głosach „za” dokooptowano do 
Komisji Uchwał i Wniosków radnego Wojciecha Paculę. Wobec wyrażenia zgody 
przez poszczególnych członków Komisji, Rada przy 13 głosach „za” i 1 „wstrz. się od 
głosu” przekształciła Komisję Uchwał i Wniosków w Komisję Skrutacyjną. 
 
Ad. 9.  Wybór składu osobowego Komisji Rewizyjnej – przeprowadzenie tajnego  
            głosowania i ogłoszenie wyników. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że 
zgodnie z przegłosowanym wnioskiem (15 głosów „za”) na Sesji Rady Miejskiej Nr 
I/02 odbytej w dniu 19 listopada 2002 r. (kadencja 2002-2006), Rada ustaliła 5 - 
osobowe składy każdej komisji stałej. Na Sesji tej Przewodniczący Rady i Jego 
Zastępca zadeklarowali swoje członkowstwo w komisjach. Zaproponował, aby do 
czasu przeprowadzenia wyborów uzupełniających wskutek wygaśnięcia mandatu 
radnej Małgorzaty Reczko, skład Komisji Rewizyjnej był 4 –osobowy. Zapytał czy 
Rada podtrzymuje przedmiotowe ustalenia i czy ma inne propozycje? Wobec nie 
zgłoszenia propozycji zmian, na wniosek Przewodniczącego, Rada przy 15 głosach 
„za” ustaliła tymczasowo 4 - osobowy skład Komisji.  

 
Zgodnie z art. 18 a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, przewodniczący 

Klubów Radnych zgłosili swoich przedstawicieli do składu Komisji Rewizyjnej, 
którzy stali się członkami Komisji, tj.: 

 
– w imieniu Klubu „Przejrzysty i Przyjazny Sławków” radny Witold Materka zgłosił 

radną Grażynę Skubis, 
– w imieniu Klubu „Przyszłość dla Sławkowa”, radna Jadwiga Szewczyk zgłosiła 

radnego Pawła Sobieszka. 
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Pisemne wnioski Klubów stanowią  załączniki 8 i 9 do niniejszego protokołu.  
 
Ponadto spośród radnych zgłoszono następujących kandydatów, którzy wyrazili 

zgodę na kandydowanie: 
– radną Grażynę Bierońską, 
– radnego Witolda Materkę. 
 

Ponieważ zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Miasta Sławkowa, członków Komisji 
Rewizyjnej należy powołać w głosowaniu tajnym, na wniosek Przewodniczącego 
Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, Rada przy 13 głosach „za” i 1 „wstrz. się” 
przekształciła Komisja Uchwał Wniosków w Komisję Skrutacyjną, która 
przeprowadziła procedurę tajnego głosowania. W oparciu o jego wyniki, w skład  
Komisji  Rewizyjnej   (poza desygnowanymi z Klubów Radnych) weszli radni: 
Bierońska Grażyna i Witold Materka.  

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Wojciech Pacula odczytał uchwałę 

stwierdzającą dokonany wybór, tj: 
 

U c h w a ł ę  Nr II/5/06 
 
w sprawie: składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
 

Przedmiotowa Uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej  
z przeprowadzonego tajnego głosowania stanowią załączniki 10 i 11 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 10.  Wybór przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – przeprowadzenie  
               głosowania i ogłoszenie wyników. 
 

W związku z wyborem członków Komisji Rewizyjnej, przystąpiono do wyboru 
jej przewodniczącego. Ponieważ ze strony radnych nie było wniosku o 
przeprowadzenie tajnego głosowania, w oparciu o § 17 ust. 2 Statutu Miasta, 
przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji w głosowaniu jawnym. 

 
Na kandydatów zgłoszono następujących członków w/w Komisji: 

– Grażynę Bierońską, 
– Pawła Sobieszka. 
 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
W głosowaniu jawnym, głosów otrzymali: 

– Grażyna Bierońska – 10 głosów „za”, 
– Paweł Sobieszek – 3 głosy „za” i 1 „wstrz. się od głosu”. 
 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została zatem wybrana radna  
Grażyna Bierońska. 
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Biorąc pod uwagę wyniki głosowania, Rada przy 10 głosach „za” i 4 „wstrz. się od 
głosu” podjęła 

 
U c h w a ł ę  Nr II/6/06 

 
w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 

Przedmiotowa Uchwała stanowi załącznik 12 do protokołu. 
 
Ad. 11. Wybór składów osobowych i przewodniczących pozostałych komisji  
             stałych – przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie wyników. 
 

Biorąc pod uwagę deklaracje radnych do pracy w poszczególnych komisjach 
stałych Rady Miejskiej, złożone do Komisji Uchwał i Wniosków, Przewodniczący 
Komisji Skrutacyjnej Wojciech Pacula zapoznał obecnych z propozycjami składów 
osobowych Komisji: 

 
Do pracy w Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 

zadeklarowali się radni: 
 
1. Leszek Mistela 
2. Grażyna Proszczek 
3. Jadwiga Szewczyk 
4. Julian Kempiński 
5. Henryk Drzewiecki 
 

Spośród wyżej wymienionych radnych na Przewodniczącego Komisji zgłoszono 
dwóch radnych: 
– Grażynę Proszczek 
– Jadwigę Szewczyk 
 

W wyniku głosowania jawnego, radna Grażyna Proszczek otrzymała 10 głosów 
„za”, a radna Jadwiga Szewczyk 4 głosy „za”. Przewodniczącym Komisji została 
wybrana radna Grażyna Proszczek. 
 

Do pracy w Komisji ds. oświaty, kultury i spraw społecznych zadeklarowali 
się radni: 
 
1. Wojciech Pacula 
2. Marcin Pięta 
3. Marcin Flak 
4. Małgorzata Kostka 
5. Anna Ziętal 
 

Spośród wyżej wymienionych radnych na Przewodniczącego Komisji zgłoszono 
jedną kandydaturę radnej Małgorzaty Kostki. 
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W wyniku głosowania jawnego, radna Małgorzata Kostka otrzymała 10 głosów 
„za” i 4 głosy „przeciw”. Przewodniczącym Komisji została wybrana radna 
Małgorzata Kostka. 

 
Wobec przeprowadzonych wyborów, Rada przy 10 głosach „za” i 4 „wstrz. się od 

głosu” podjęła 
 

U c h w a ł ę   Nr II/7/06 
 
w sprawie: składów osobowych i przewodniczących komisji stałych. 
 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, aby każda  

Komisja dokonała wyboru Wiceprzewodniczącego we własnym gronie. 
 
Ad. 12.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, Rada 
przy 14 głosach „za” przekształciła Komisję Skrutacyjną w Komisję Uchwał i 
Wniosków. 
 
Ad. 13.  Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
 

Radni w materiałach na Sesję otrzymali projekt uchwały dotyczący zmiany  
w wysokości diet dla radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
wyjaśnił, że widzi taką potrzebę z uwagi na konieczność współpracy 
przewodniczących komisji ze swoimi wiceprzewodniczącymi, a dotychczas rola 
wiceprzewodniczącego ograniczała się wyłącznie do zastępstwa w czasie nieobecności 
przewodniczącego komisji. Zapytał czy są uwagi, bądź inne propozycje zmian do 
projektu uchwały? Wobec braku uwag oraz głosów w dyskusji, Przewodniczący 
Komisji Uchwał i Wniosków Wojciech Pacula odczytał projekt 
 

U c h w a ł y   Nr II/8/06 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr L/346/06 Rady Miejskiej w Sławkowie  
                    z dnia 3 lutego 2006 r.  
 

Uchwała została podjęta przy 10 głosach „za” i 4 „przeciwnych” i stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 14.  Sprawy bieżące. 
 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podał następujące 

informacje: 
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– Druki oświadczeń majątkowych, które otrzymali radni, należy wypełnić i złożyć do 
Ref. Finansowego w terminie 30 dni od dnia wyborów, tj. do 27 grudnia 2006 r. 

– W grudniu odbędą się jeszcze 2 Sesje robocze Rady Miejskiej, tj. 8 i 28 grudnia. 
Główną tematyką Sesji 8 grudnia będzie podjęcie uchwał o podatkach i opłatach 
lokalnych na rok 2007, w związku z koniecznością ogłoszenia ich w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego. Uchwały te wchodzą w życie po upływie 14 
dni od dnia ogłoszenia, z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2007 r. Tematami Sesji 
28  grudnia  będą  zagadnienia  nie  zrealizowane  z  planu  pracy  z  roku  2006  

      z miesiąca listopada oraz grudnia.  
– Przekazał życzenia z okazji wyboru na radnych od Posła do Parlamentu 

Europejskiego Jana Olbrychta oraz Bogdana Dzięcioła. 
– Ponieważ każdy radny otrzymał ustawę o samorządzie gminnym oraz Statut 

Miasta, zwrócił się o zapoznanie się, gdyż staną się one pomocne w bieżącej pracy 
Rady. 

– Rozważa organizację szkolenia dla nowych radnych w ramach obsługi prawnej 
Urzędu Miasta. 

– Dyżury radnych zostaną wznowione od początku nowego roku. 
 
2. Poprzez głosowanie, przy 11 głosach „za”, 1 „przeciwnym” i 2 „wstrz. się od 

głosu”  u s t a l o n o , że Sesje będą odbywały się na dotychczasowych zasadach, 
tj w piątki o godz. 1600 w Sali obrad Urzędu Miasta przy ulicy Łosińskiej 1.( Inną  
propozycją był poniedziałek oraz godzina późniejsza). 

3. W celu omówienia projektów uchwał dotyczących podatków i opłat lokalnych na 
2007 r. ustalono, że 7 grudnia br. o godz.1800 w budynku Ratusza odbędzie się 
spotkanie robocze wszystkich radnych. 

4. Biorąc pod uwagę przyjęty przez Radę wniosek na Sesji 27 listopada br. dotyczący 
zakupu sprzętu sportowego do siłowni w ramach kwoty zabezpieczonej w budżecie 
miasta oraz fakt wewnętrznego porozumienia się trzech organizacji społecznych co 
do podziały kwoty w wysokości 55 tyś. zł, Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, 
gospodarki komunalnej i inwestycji Grażyna Proszczek była za realizacją 
wniosku. Po dyskusji, ostatecznie Rada przy 11 głosach „za” i 3 „wstrz. się od 
głosu”  zaakceptowała propozycje podziału tej kwoty, tj.: 16 tyś. zł dla TKKF, 10 
tyś. zł dla MKS „Sławków”, 25 tyś. zł na zakup sprzętu do siłowni przy Zespole 
Szkół. Kwota ta musi być wydatkowana do końca roku budżetowego oraz zgodnie 
z ustawą o zamówieniach publicznych. 

5. Radna Grażyna Proszczek zwróciła się do Burmistrza Miasta w imieniu 
mieszkanki posesji Burki 20, o spowodowanie przywrócenia porządku przy terenie 
posesji po przeprowadzonych wykopach. W przypadku nadmiernych opadów 
śniegu, mogą być kłopoty dojazdu pogotowia, a ponieważ jest w starszym wieku i 
ma trudności w poruszaniu się, prac tych nie może wykonać we własnym zakresie. 

6. Radna Małgorzata Kostka zapytała jaka jest przyczyna opóźnienia w wypłaceniu 
diet dla członków Orkiestry Dętej oraz dyrygentowi? 

– Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Agata Ślęzak informując, że jest to 
uzależnione od wpływu listy do Urzędu Miasta. Dotychczas takiej listy nie 
otrzymała. 
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Ad. 15.  Zakończenie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Jadwiga Porębska 
 


